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Greve Golfklub 
Bestyrelsesmøde 5/2024 - Referat 

 
Møde: Bestyrelsesmøde 5/2024 Deltagere: 

 
 
 
 
 
 
 
 

Jeppe Dohn JD  
Ole Kahlen OK 
Mark Budtz Andersen MBA 
Inge Larsen IL 
Poul Damgaard PD 
Lotte Hansen LH 
Karin Viftrup KV 
Bruno Lundgård Hansen BLH 
Søren Leander Nielsen SLN 
Stine Kiel Larsson SKL 
 

Dato: Mandag, den 26. august kl. 17.30   
  
 

Pkt. 1 Velkomst.  
Bestyrelsen fik taget et gruppebillede og enkeltbilleder af bestyrelsesmedlemmerne.   
 

Pkt. 2 Rigets tilstand. 
• Formand / næstformand/Bestyrelsen 
• Sekretariat 

 
Bruno informerede om et besøg af bestyrelsen for Tune IF, som havde fået en dag på 
golfbanen i jubilæumsgave.  
Der er et par kandidater til handicapkomiteen, som etableres i løbet af efteråret 
 

Pkt. 3. Økonomi.  
a. Medlemsstatus og økonomi 2024. 

 
Medlemsstatus: 931 medlemmer plus 55 prøvemedlemmer.  
Halvårsregnskab ser fint ud og følger det budgetterede.  
Økonomien for projekt tee-47 er endnu ikke færdiggjort, men lander på lidt over 400.000 
kr. Dette beløb indeholder alle udgifter til nye skilte på hele banen. 
Greenfee er p.t. foran budget men under 2023. 
Likviditet er fin.  
Status på almennyttig forening: 122 gaver à 200 kr. pr. d.d.   
 

Pkt. 4. Udvalgsrunde. 
a. Sådan går sæsonen, udfordringer og succeser. 
b. Herunder oplevelser i Linksugen 

 
Ungdomsudvalg v/Lotte Hansen: 
Mange juniorer. Stor aktivitet.  
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Sommerlejren har styrket fællesskabet, der er bygget relationer.  
Vi har opfyldt børne-/ungeløftet.  
DGU kommer onsdag den 28. august og følger træning.  
Der er arrangeret tur til Trelleborg den 15. september med 17 tilmeldte.  
Udvalget mangler voksne til at gå med på banen om søndagen.  
Lotte fortalte om ”vejen til stor bane” (klodser på banen) 
 
Begynderudvalg v/Karin Viftrup 
Der planlægges evalueringsmøde for faddere og hjælpetrænere i november.  
P.t. råder udvalget over 15-16 hjælpetrænere.  
Sidste træningsdag for kaniner 21. oktober.  
Desværre er der kun få begyndere, der selvtræner.  
 
Frivilligkoordinator Søren 
Stadig adgang til første tee, som scorer lavet i medlemstilfredsheden af alle parametre, 
som bliver målt. 
Det er fortsat et meget stort fokuspunkt for bestyrelsen. 
Ved frivilligturnering den 31. august indvies de nye teesteder.    
 
Eliteudvalg v/Mark Budtz Andersen 
Mark orienterede kort om status på sæsonen:  
1. holdet vandt ikke deres pulje.  
Alle hold bliver i deres nuværende divisioner, dog rykker seniorhold I op i 2. division.  
Marc fortsætter som vikarierende repræsentant i bestyrelsen. Der arbejdes på en 
bredere løsning med flere involverede i forbindelse med elitearbejdet. 
 
Turneringsudvalg v/Inge Larsen 
Inge fremlagde status for turneringer. Der afholdes lidt færre turneringer end tidligere og 
det prioriteres at lægge turneringer på lørdage. 
 
Linksuge: 921 deltagere i otte turneringer. Desværre ikke helt så mange gæster som vi 
kunne ønske, primært fordi turneringerne blev overtegnet meget hurtigt.  
Økonomi: underskud på 5000 kr, så brugt af det akkumulerede overskud  
Note til 2025: reklamere lidt mere i god tid inden åbning, så evt. flere gæster får 
mulighed for at deltage. 
 
Drøftelse om antal hold i Danmarksturnering samt Regionsgolf drøftes på 
bestyrelsesmøde 8. oktober. 
 
Regionsgolf: nuværende koordinator Birger er flyttet til Jylland. Kurt Mehlsen har tilbudt 
at overtage rollen. Bestyrelsen var enig i at overdrage rollen til Kurt. Inge kontakter Kurt.  
 
Regeludvalg v/Jeppe Dohn 
Regeludvalget har ligget lidt stille i sommerperioden, men der er flere ting i støbeskeen.  

 
Pkt. 5. Banen. Ole 

Sommerens sol og regn har været godt for golfbanen generelt og specielt godt for de 15 
nye tee-steder, der kan tages i brug fra september og måneden ud. Der vil være nye tee-
klodser og konverteringstabel for den korte bane. De nye tee-steder og den korte bane 
åbnes fra sæsonstart 2025 og med ændringen fra farver til tal på alle tee-steder. 
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Golfbanen bliver ratet medio september af DGU og forinden er den opmålt igen for 
revision af distancen (meterangivelsen) fra alle tee-steder til midt green.  
Dette arbejde og resultatet heraf er grundlaget for banens fremtidige rating og 
informationerne på de nye oversigtsskilte og single posts. 
 
Banevedligeholdelse i efteråret er vertikalprikning af alle fairways. Traktoren kører i 
skridtgang gennem hele banen og prikker store spyd ned i jorden. Det larmer, traktoren 
kan ikke flytte sig for bolde og golfspillere, banen er gennemhullet, men det er 
nødvendigt og banen bliver bedre bagefter. Der kan spilles med oplæg i en periode.  
 
Der er også en del huller på stierne ved nogle tee-steder. De bliver repareret og med 
midlertidig ”omkørsel” indtil græsset er vokset frem igen.  
 
Ved 13. green har en bunker været ude af drift i lang tid. Bunkeren er aldrig tør, der 
trænger grundvand op i den ene ende. Bunkeren bliver derfor ændret og gjort mindre.  
 
Det meget ujævne tee-sted rød 17, skal genoprettes til normal standard snarest muligt. 
Der bliver noget gravearbejde og jordkørsel, men det skal nås i år inden vinter. 
 
Robot: kvaliteten af klipning var ikke god. P.t. ikke besluttet at bruge robotter.  
 

Pkt. 6. Orientering om børne- ungeprojektet. Lotte 
a. Ansøgning til Idrætspuljen i Greve Kommune. 

 
Klubben har søgt Idrætspuljen i Greve Kommune om tilskud til børne-/ungeprojektet for 
en 2-årig periode i 2025 og 2026. 
Samme ansøgning kan evt. også bruge til DIF og DGIs fælles udviklingspulje 
Vi lever op til deres krav om medfinansiering. 
 

Pkt. 7.  Det fortsatte visions- og strategiarbejde. 
 
”Must win battles” er: 

1. Plads/værdi for alle medlemmer 
2. Kommunikation/Vi skal kende klubben (data, registrere runder mm.) 
3. Klubliv/klubånd 
4. Organisatorisk styrke 
5. Banestandard 

 
 

a. Drøftelse af information til medlemmerne, reaktioner og næste tiltag.  
b. Drøftelse af dialogmøde med medlemmerne om ”Plads/værdi for alle 

medlemmer”. (Evt. sammen med mødet for nye medlemmer 10. oktober) 
c. Drøftelse af KIK mødet med temaet ”Plads/værdi for alle medlemmer”. FU er 

ansvarlig for den endelige planlægning.  
d. Drøftelse af næste tiltag i forhold til Kommunikation/vi skal kende klubben. 

 
Tilbagemeldinger på bestyrelsens informationsmail:  
 

✓ Det opfordres til at Klubberne i Klubben frigiver tiderne tidligere. 
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✓ Det opfordres til at anvende 9 hullers runder i langt større udstrækning. 
 
Reaktionerne fra medlemmerne medtages i det videre arbejde med at sikre værdi for 
penge og bedre afgang til første tee. 
FU arbejder videre og fremlægger forslag til beslutning på bestyrelsesmødet den 8. 
oktober.  
FU udarbejder dagsorden til KIK-møde 19. september: kom gerne med forslag til 
dagsorden.  
FU er ansvarlig for indbydelse mv i forbindelse med mødet for nye medlemmer 10. 
oktober. 
FU fastsætter dato for medlemsmøde i november. Mødet er et dialogmøde, hvor der 
drøftes antallet af medlemmer, aftalerne internt i klubben, de klubafhængige og 
klubuafhængige. 
 

Pkt. 8 Mødeplan 2. halvår 2024 
• Socialt arrangement for bestyrelsen fredag den 6. september.  
• KIK-møde: torsdag den 19. september 18 – 20 med spisning. OBS flyttet til 29. 

oktober. 
• Bestyrelsesmøde 6/2024: tirsdag, den 8. oktober 2024 kl. 17.30  
• Hvordan gik sæsonen (nye medlemmer indbydes): torsdag, den 10. oktober 2024  
• Bestyrelsesmøde 7/2024: mandag, den 25. november 2024 kl. 17.30   

 
Pkt. 9 Eventuelt 

 
 
Inge Larsen / referent 
29. august 2024 


